

Title (en)
Folding box with jewellery clip

Title (de)
Faltschachtel mit Schmuckklasche

Title (fr)
Boîte pliante dotée d'une bride d'ornement

Publication
EP 2093150 A1 20090826 (DE)

Application
EP 09150168 A 20090107

Priority
DE 202008002483 U 20080222

Abstract (en)

The box (100) has a closure comprising a cover flap (110) with a decoration flap (112) comprising an inner surface. The inner surface comprises a retaining unit i.e. retaining flap (113), and another retaining unit i.e. guide (118), is formed on a hopper field (103). The units are gripped together at a closed condition of the closure, and the closure is closably held by a friction force. The flap (112) covers both the units, and the flap (113) is formed by a creasing line (114) on the decoration flap. The retaining unit (118) is separately affixed on an outer side of the field.

Abstract (de)

Es wird eine wiederverschließbare Faltschachtel aus Karton (100) mit wenigstens einem Verschluss bereitgestellt, der maschinell verschließbar ist, ohne dass es einer Verklebung der Verschlusselemente (113,118) bedarf, wobei der Verschluss eine Deckelklappe (110) mit einer Schmuckklasche (112), deren Innenfläche erste Haltemittel (113) aufweist, und an einem Rumpffeld (103) ausgebildete zweite Haltemittel (118) aufweist, die mit den ersten Haltemitteln (113) im geschlossenen Zustand des Verschlusses derart ineinander greifen, dass der Verschluss durch Reibungskraft geschlossen gehalten ist, wobei die Schmuckklasche (112) die ersten und zweiten Haltemittel (113,118) verdeckt.

IPC 8 full level

B65D 5/66 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 5/6608 (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- US 2652969 A 19530922 - PFAFF HAROLD A
- WO 2006003387 A1 20060112 - RECKITT BENCKISER NV [NL], et al

Citation (search report)

- [X] US 2652969 A 19530922 - PFAFF HAROLD A
- [X] WO 2006003387 A1 20060112 - RECKITT BENCKISER NV [NL], et al
- [A] WO 03093119 A1 20031113 - PROCTER & GAMBLE [US]
- [A] DE 3840879 A1 19900705 - BERGK KARL HEINZ [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

US 2009212096 A1 20090827; AT E518770 T1 20110815; DE 202008002483 U1 20090702; EP 2093150 A1 20090826;
EP 2093150 B1 20110803; PL 2093150 T3 2011230

DOCDB simple family (application)

US 37229209 A 20090217; AT 09150168 T 20090107; DE 202008002483 U 20080222; EP 09150168 A 20090107; PL 09150168 T 20090107